

《单词百科:reintegrate是什么意思?reintegrate怎么发音?reintegrate的解释和用法》

英语单词reintegrate是什么意思?reintegrate怎么读?reintegrate怎么发音?简答网为您整理了reintegrate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reintegrate怎么读

reintegrate的读音:[ri:'nt gre t]

reintegrate的意思

1、vt.使重新完整;复兴;再团结;

reintegrate的双语例句

1、A major current policy concern is to reintegrate young drop-outs.

当前政策的主要关注点是把辍学的年轻人重新整合起来。

2、Based on the theories of value chain and competitive advantage, this paper presents the concept of advantage innovation. Three ways of advantage innovation are discussed:
1. to reintegrate value chains through reconstructing advantages in domestic markets.

基于价值链和竞争优势理论，本文提出了优势创新的概念，并着重探讨了优势创新的三种途径：1.在国内市场进行价值链的重新整合和优势重组；

3、Now we've already seen cases where lower and mid-level Taliban leaders have indeed sought to reintegrate.

现在我们已经有一些案例，中低层的塔利班头目已经开始寻求统一。

4、Reintegrate commander chakotay's consciousness.

让查克泰中校恢复意识。

5、Ultimately," the boundaries between self and others become blurred", and reintegrate into a unified Korean nation-state.

最终，自我与他者的界限变得模糊，从而重新整合成统一的朝鲜民族国家。

6、Unless we find a way to demystify finance and reintegrate it into society, it will be hard to build healthier banks.

除非我们能找到一种方法消除金融业的神秘感，使其重新融入社会，否则就很难构建更加健康的银行。

7、The steps mark an important milestone in efforts to rebuild Iceland's shattered banks and reintegrate the north Atlantic island nation into the international financial system.

在冰岛重建本国受到重创的银行业、重新融入国际金融体系的努力中，上述举措是一个重要的里程碑。

8、Current thinking is that providing hikikomori with positive social interactions will help them reintegrate with the outside world.

目前来看，为隐蔽青年提供积极的社会互动将有助于恢复他们与外界的联系。

9、Several organisations help the CSD provide services to help inmates reintegrate into the community.

多个机构协助惩教署提供服务，帮助释囚重新融入社会。

10、The principle that the outside reintegrating is to reintegrate the marketing strategy, select the suitable target market, confirm the strategy different from the rival& Consumers are an origin of the marketing positioning and it is a key of market positioning to regard customer as the centre.

外部整合的原则是整合市场营销战略，选定合适的目标市场，确定不同于竞争对手的定位战略&消费者是市场营销定位的本源，以顾客为中心是市场定位的关键。

11、So it wasn't inconsistent. Then we said, no, no, the market's reintegrating, the clients are reintegrating. So we have to deal with the partners differently. We need to reintegrate.

然后我们说到，市场正在重新整合，客户们也在进行重新整合，所以我们必须要以一种不同的方式来处理我们与合作伙伴间的关系与问题。

12、So as this thing economically shifted, companies want to reintegrate.

所以当事情在经济的角度上发生改变时，企业就想要进行重新整合。

13、The creative methods of importing the ABC Cost theory and the Petri Analysis can disassemble the logistics system, reintegrate its parts, and evaluate the reconstruction of the airport logistics by the information technology.

本文创新性的引入ABC成本法和Petri分析的方法，将物流系统分解，对各环节整合，试对机场信息化对机场物流系统的重构作出评估。

14、The two leaders also discussed ongoing efforts to make peace with willing insurgents and reintegrate them into Afghan society.

两位人还与有和解意愿的敌对势力讲和、让重新融入阿富汗社会的问题。

15、It plays an important role, which can encourage prisoners to transform positively, reintegrate successfully and maintain social stability.

它对激励服刑人员在监狱中积极改造、顺利重返社会，维护社会稳定有着重要的作用。

16、Methods: The systematic reengineering method in BPR is proposed to reintegrate the workflow of the nursing management, nursing in outpatient department and nursing in ward.

方法：采用流程重组中系统性重新整合的方法，对护理管理、门急诊、病区护理工作流程重组。

17、Palmisano: We are not driving this reintegration because I woke up in the middle of the night and said let's reintegrate this place. It's a big complicated thing.

彭明盛：我们并没有因为我半夜醒来突然说要重新整合，就对我们的公司进行整合，那是一件很复杂的事情。

18、All peace agreements should include specific measures to demobilize and reintegrate child soldiers into society.

所有和平协议应包括复原和将童兵重新融入社会的具体措施。

以上是简答网为您整理的reintegrate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于re

integrate的用法、

reintegrate的释义、reintegrate的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reintegrate>